
 

Reservation till kommunfullmäktiges sammanträde 1 mar 2018 

Ärende 19  Motion från Lars V Andersson (C) angående överbyggnad av motorvägen 

 

Vi i Feministiskt initiativ har, sedan ärendet var uppe i tekniska nämnden, inhämtat mer 

information och diskuterat vidare inom partiet. Vi ser att en utredning dels i sig blir kostsam, och 

dessutom med stor sannolikhet kommer att komma fram till liknande resultat som tidigare, 

nämligen att det är för dyrt med en överbyggnad.  

 

Arbetsinsatsen för att ta fram ett underlag med utredningsdirektiv för ytterligare ett underlag kan 

förväntas kosta upp mot 1 miljon kronor och vi anser att de pengarna gör större kommunal nytta 

någon annanstans. Vi har också uppfattningen att lundabor i nuläget inte är sugna på ytterligare 

massiva byggprojekt i miljardklassen. 

 

Då vibrationerna från trafiken under den nya markytan dessutom omöjliggör byggandet av 

exempelvis bostäder känns arbetsinsatsen ännu mindre motiverad.  

 

F! för istället en långsiktig politik som leder till minskade trafikflöden och att trafiken på så sätt 

lättar på E22, vilket minskar barriäreffekten och kan öppna upp för alternativa sätt att låta staden 

växa samman.  

 

Vi reserverar oss därför till förmån för vårt eget avslagsyrkande.   

 

 

 

 

Cherry Batrapo, ledamot  Marit Stigson, ledamot 

 

 

 

Stefan Andersson, ersättare  Daniel Beckman, ersättare 

 

 


